
Z á p i s n i c a
z piateho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

konaného 7. 7. 2011

Prítomní: Mgr. Eva Ušiaková       - primátorka mesta
Bc. Marian Gavlas   -  prednosta MsÚ
Ing. Viera Pániková      - hlavná kontrolórka 

Prítomní poslanci: (11)            - podľa prezenčnej listiny
Hostia:                                          - podľa prezenčnej listiny

R O K O V A N I E 

     Na úvod piateho zasadnutia MsZ primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková privítala prítomných 
poslancov MsZ, zamestnancov mesta a hostí, oznámila čas 15.05 hod. za začatie rokovania MsZ. 
Konštatovala,  že  piate  zasadnutie  MsZ  je  uznášania  schopné,  bolo  prítomných  7  poslancov. 
Primátorka mesta oboznámila s pripraveným rokovacím programom, ktorý poslanci jednomyseľne 
schválili.
Program:

1.Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2.Obsadenie uprázdneného mandátu poslanca MsZ
3.Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
4.Správa o plnení uznesení MsZ zo dňa  2.6.2011
5.Správa o činnosti MsR za obdobie  2.6. do 7.7.2011
6.Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na II. polrok 2011
7.Výsledky hospodárenia v obchodnej spoločnosti Bytový podnik Brezová, spol. s r. o. Brezová 
pod Bradlom za rok 2010
8.Zhodnotenie vykurovacej sezóny 2010/2011 a zámery spoločnosti COFELY, a.s. Bratislava pre 
vykurovacie obdobie 2011/2012
9.Zhodnotenie činnosti TS mesta Brezová pod Bradlom
10.Prevod  nehnuteľností
11.Nájom nehnuteľností
12. Rôzne 
13.Interpelácie poslancov
14.Pripomienky a námety obyvateľov
15.Záver

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 111/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0         zdržal sa: 0

2. Obsadenie uprázdneného mandátu poslanca MsZ
Dňa 30.6.2011 v zmysle § 25 ods. 2 písm. c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien zanikol mandát poslankyne Evy Babiarovej.  Na uprázdnený mandát poslanca 
nastúpil prvý náhradník, ktorý získal najväčší počet hlasov, Ing., Bc. Ján Ragan. Primátorka mesta 
poďakovala pani Eve Babiarovej za aktívnu prácu počas jej pôsobenia vo funkcii poslanca, ako aj 
predsedníčky komisie pre bývanie,  zdravotné a sociálne otázky.  Predstavila pána Jána Ragana, 
ktorému po zložení sľubu poslanca odovzdala Osvedčenie o zvolení za poslanca.

3. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátorka  mesta  Mgr.  Eva  Ušiaková  navrhla  poslancov  Ivana  Minárčiného  a  Branislava 
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Kovačecha do návrhovej  komisie,  určila  zapisovateľku Teréziu  Malkovú a  určila  overovateľov 
zápisnice  Ing. Miroslava Cirana a Jaroslava Hôlku.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.112/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 0

4. Správa o plnení uznesení MsZ zo dňa  2.6.2011 a uznesení, ktoré zostali v  plnení k 2.6.2011
Materiál  bol  predložený  písomne.  Hlavná  kontrolórka  doplnila  a  vysvetlila,  že  uznesenie  č. 
89/2011, ktorým  uložilo pripraviť ekonomickú analýzu celého objektu a predložiť do najbližšieho 
MsZ bude prerokované na zasadnutí v septembri 2011. K právnej analýze rekonštrukcie hasičskej 
stanice sa vyjadrí  JUDr. Simanová, ktorá príde neskôr na zasadnutie. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.113/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 0

Hlavná kontrolórka navrhla, aby sa uznes. č. 28/2010, ktorým predchádzajúce MsZ schválilo nájom 
pozemkov vo vlastníctve mesta pre O.Z. INTEGRA – spoločnosť priateľov handicapovaných detí a 
mládeže so sídlom v Brezovej pod Bradlom z dôvodu nesprávneho postupu zrušilo.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.114/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 0

5. Správa o činnosti MsR za obdobie  2.6. do 7.7.2011
Informáciu o činnosti mestskej rady za uvedené obdobie prečítala primátorka mesta. Mestská rada 
zasadala  28.6.2011  a  zaoberala  sa  prípravou  programu  a  materiálmi  na  rokovanie  MsZ  dňa 
7.7.2011,  ku ktorým zaujala  stanovisko.  Ing.  Ivan  Bzdúšek mal  požiadavku,  aby bola  na MsZ 
predložená  podrobná  informácia  o  revitalizácii  námestia.  Tlmočil  stanovisko  komisie  pre 
ekonomiku, správu majetku, podnikanie a CR, že v rámci informácie riaditeľky školy o priebehu 
rekonštrukčných prác v súvislosti so sťahovaním I. stupňa z Piešťanskej ul. na Dolné lúky  bude 
potrebné  na  dokončenie  elektroinštalácie  a  rozvodov  do  multimediálnej  učebni,  rekonštrukcie 
zvodov dažďovej vody v kritických miestach  zvýšiť rozpočet o cca 2 000 €. 
MsR sa zaoberala možnosťou prevodu budovy SOŠ M. R. Štefánika z TSK do majetku mesta, s 
tým, že priestory by potom bolo možné využiť na ďalšie vzdelávanie napr. Academia Istropolitana, 
rôzne kurzy a pod.  MsR sa taktiež zaoberala  a  odporučila,  aby sa počas  prázdnin v škôlkach 
vykonali práce – dokončenie výmeny okien a oprava rín na objekte MŠ Sídl. D. Jurkoviča, ktorých 
financovanie bolo schválené v rozpočte.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.115/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

6. Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na II. polrok 2011
Materiál bol predložený písomne. Poslanci si vypočuli stanoviko predsedu komisie pre ekonomiku, 
správu majetku, podnikanie a cestovný ruch Ing. Ivana Bzdúška, ako aj stanovisko a návrh  komisie 
kultúry,  vzdelávania,  mládeže  a  športu,  s  ktorými  oboznámil  p.  Branislav  Kovačech,  predseda 
komisie. Komisia kultúry navrhla dotácie pre o.z. FK Bradlan vo výške 2 500 €,  pre HK 1 500 € a 
pre Bradlo Bike 500 €.
Za futbalový klub ( prípravka a mladší žiaci) bol  prítomný  p. Roman Gímeš, ktorému po hlasovaní 
poslanci udelili možnosť vystúpiť a prezentovať požiadavku klubu, a taktiež odpovedal  na otázky 
poslancov.  Poslanci kritizovali vedenie o.z. a konštatovali, že zasadnutia MsZ sa mohli zúčastniť aj 
funkcionári o.z. FK Bradlan, ktorí by vysvetlili doterajšie hospodárenie a chod o.z., a taktiež by 
oboznámili o ďalšom smerovaní činnosti futbalového klubu.
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Primátorka mesta vysvetlila, že družstvá žiakov a prípravka budú začlenené do centra voľného času. 
     Po rozprave poslanci hlasovali za návrh, ktorý predložila komisia kultúry, vzdelávania, mládeže 
a športu s tým, že o.z.  predloží výsledky hospodárenia za uplynulú sezonu, predloží návrh rozpočtu 
na budúcu sezónu a zvolí nový výbor. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.116/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 1

Ku žiadosti Bradlo Bike neboli žiadne pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.117/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

HK Bradlan zastupoval p. Kapičák, ktorý odpovedal na otázky poslancov. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.118/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

7.  Výsledky  hospodárenia  v  obchodnej  spoločnosti  Bytový  podnik  Brezová,  spol.  s  r.  o. 
Brezová pod Bradlom za rok 2010
Materiál bol predložený písomne. Primátorka mesta privítala na zasadnutí JUDr. Simanovú, ktorá 
zastupuje  mesto  v  súdnom spore  s  Bytovým podnikom Brezová,  spol.  s  r.o.  JUDr.  Simanová 
ozrejmila poslancom genézu a doterajší postup v súdnom spore a odpovedala na otázky poslancov.
Ing. Ivan Bzdúšek,  predseda  komisie pre ekonomiku, správu majetku, podnikanie a CR oboznámil  
so stanoviskom komisie.  Spoločnosť vykázala  za rok 2010 stratu,  ktorá je vo výške odpisov a 
komisia navrhuje, aby strata bola zúčtovaná z nerozdeleného zisku minulých období.
Na  záver  prerokovaného  bodu  primátorka  mesta  poďakovala  JUDr.  Simanovej,  že  prišla  na 
zasadnutie a za podané informácie týkajúce sa súdneho sporu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.119/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 0

8. Zhodnotenie vykurovacej sezóny 2010/2011 a zámery spoločnosti COFELY, a.s. Bratislava 
pre vykurovacie obdobie 2011/2012
Materiál  bol  predložený  písomne.  Primátorka  mesta  privítala  na  zasadnutí  zástupcov  firmy 
COFELY, a.s.  Ing. Pajchla a Ing. Mikuša, ktorí odpovedali na otázky poslancov.
P. Ivan Ďurkovič sa zaujímal o novú investíciu – kúrenie štiepkou, financovanie investície a aký 
vplyv bude mať nová technológia na cenu tepla v meste. Na zdravotnom stredisku, pri vyúčtovaní 
za vykurovaciu sezónu, sú vysoké nedoplatky. Čím je to spôsobené? 
Ing. Pajchl odpovedal, že do septembra, t.j. do zahájenia novej vykurovacej sezóny,  by mala byť  
stavba zrealizovaná. Cenu tepla nevedel presne konkretizovať, uviedol však príklad z mesta, kde už  
vykurovanie drevoštiepkou funguje. Firme sa podarilo na investíciu získať financie z eurofondov  
Min. ŽP vo výške 40 % a druhú časť financovali z komerčného úveru.
Pri vzniknutom probléme na ZS môže firma poskytnúť pomoc, no mala by sa využívať regulácia.  
Cena tepla sa oproti minulému roku nezvyšovala.
Ing. Ivan Bzdúšek sa spýtal na náklady a kapacitné zásobovanie drevoštiepkou a dopad na ekológiu.
Drevoštiepka je zabezpečená zmluvne nielen z našich lesov, ale i z iných regiónov. Celkovo Lesy,  
š.p.  využívajú kapacitu na výrobu drevoštiepky iba 10 % a dopad na ekológiu nie je veľký, projekty  
sú podporované Európskou úniou a schválené min. ŽP, ktoré vykonávajú rôzne merania. Cenu tepla  
porovnávať s ostatnými mestami je potrebné z rôznych hľadísk.
Ing. Miroslav Ciran kritizoval, že sa urobil nový asfaltový koberec na miestnych komunikáciách a v 
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krátkom čase sa tieto rozkopávajú.  Požiadal o % vyjadrenie zníženia ceny tepla. 
V tom čase už bolo vydané stavebvné povolenie. Zníženie ceny bude určite 10 %.
p. Branislav Kovačech sa zaujímal o kapacitu kotolne na zásobu drevoštiepky,  kde sa bude vyvážať 
odpad (popol) a termín ukončenia rozkopávky, pretože v auguste mesto pripravuje akciu – jarmok.
Kapacitne  kotolňa  na  zásobovanie  je  približne  14  dní.  Odpad  bude  odvezený  na  skládku  a  
rozkopávka bude zahrnutá do dvoch týždňov.

     O slovo požiadala p. Babincová, ktorej  hlasovaním poslanci udelili slovo. Vyslovila obavu z 
toho, že výkopy s novým potrubím vedú  blízko ostatných sietí a pri ich bytovom dome na D.  
Jurkoviča sú porušené kanalizačné skruže, ktoré sa pri zasypaní výkopov môžu upchať a nastane 
porucha. Kto  bude za tento stav zodpovedný?
Kanalizácia bude daná do pôvodného stavu.
P. Ďurkovič odporučil, že skôr, ako budú výkopy zahrnuté, aby boli oslovení všetci správcovia sietí 
(voda, plyn, elektrika) na posúdenie stavu jednotlivých vedení.
P. Minárčiný odporučil,  aby firma predložila certifikát o zhutnení terénu, aby neprišlo počase k 
prepadu komunikácií.
Na záver primátorka mesta poďakovala zástupcom firmy COFELY za účasť na zasadnutí a podané 
informácie.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.120/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0         zdržal sa: 0

9. Zhodnotenie činnosti TS mesta Brezová pod Bradlom
Materiál  bol  predložený písomne.  Na zasadnutí  bol  prítomný riaditeľ  TS p.  Bohuslav  Krippel.  
Materiál bol spracovaný na základe viacerých iniciatív.  P. Ivan Minárčiný poďakoval za obnovenú 
lávku cez potok ku studni U Minárčiných. Pripomienkoval,  že by bolo potrebné častejšie kosiť 
trávu  aj v kopaniciach a zaujímal sa o rozšírenie skládky KO, ako aj ďalšie riešenie ukladania 
odpadu.
Ohľadom  skládky  primátorka  mesta  informovala,  že  mesto  bude  hľadať  investora  a  bude  sa  
uchádzať o finančné prostriedky z eurofondov. Za ostatné obdobie sa neinvestovalo do odpadového  
hospodárstva - ani do skládky ani do zberu KO.
Ing. Ivan Bzdúšek sa zaujímal, prečo kosia zamestnanci TS areál základnej školy, keď škola má 
kosačku a  prečo sa nekosí priestor pri studničke do Zadnej Dolinky. Na vodu zo studničky chodí 
veľa ľudí, je to pitný zdroj, preto by okolie malo mesto udržiavať i z hľadiska protipovodňových 
opatrení.  
Na pripomienky a otázky odpovedal riad. TS. Uviedol, že TS majú bubnovú kosačku pokazenú, nie  
sú náhradné diely, preto aj kosenie v kopaniciach mešká. V meste sa snažia TS kosiť pravidelne.  
Pozemky pri studničke nie sú všetky mestské.
Ing. Miroslav Ciran sa spýtal, či sa  nedá odpad vo veľkoobjemových kontajneroch hneď triediť na 
ulici do viacerých kontajnerov a prečo sa triedi až v zberovom dvore, či sa kosačka nedá opraviť vo 
vlastnej réžii a musí sa požičiavať od iných. Opraviť kosačku sa ponúkol p. Karol Jakeš.
P. Branislav Kovačech upozornil na rozbitú mriežku pri studničke v Baranci.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.121/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

10. Prevod  nehnuteľností
Materiál  bol  predložený  písomne.  Návrh  prevodu  nehnuteľností  bol  doplnený  obrazovou 
prezentáciou. 
Mgr. Jaroslav Ciran predložil žiadosť Vladimíra Vesperína, bytom Baranecká 158, 906 13  Brezová 
pod Bradlom, o predaj  pozemku  -  časti parcely registra „E“ č. 947/4, ktorá je vo vlastníctve Mesta 
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Brezová  pod  Bradlom,  nachádzajúca  sa  v  bezprostrednom  susedstve  pozemkov,  ktoré  sú  vo 
vlastníctve žiadateľa. Keďže predmetná parcela reg. „E“ č. 947/4 slúži ako prístupová cesta k iným 
pozemkom, predajom by sa zamedzil prístup k parcelám ostatných vlastníkov, preto navrhuje na 
základe stanoviska komisie výstavby, ÚP a ŽP nehnuteľnosť nepredať.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.122/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0         zdržal sa: 1

11. Prenájom nehnuteľností
Materiál  bol  predložený  písomne.  Pretože  Mesto  Brezová  pod  Bradlom  nemá  v  súčasnosti  k 
dispozícii  kultúrny  stánok,  pristúpilo  po  dohode  s  ECAV k  dlhodobému  prenájmu  (30  rokov) 
objektu Národného domu  Štefánikovho za cenu  1 € mesačne.  Mesto Brezová pod Bradlom sa 
zmluvne zaviazalo na platbu prevádzkových nákladov, energií a potrebných opráv a investícií počas 
doby prenájmu. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.123/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

12. Rôzne
a)  na základe písomného oznámenia p. Evy Babiarovej o vzdaní sa mandátu poslanca,  v zmysle 
zák. 596/2003 Z. z. v znení neskorších predpisov primátorka mesta predložila návrh na schválenie 
nového člena  do Rady školy pri MŠ Sídl. D. Jurkoviča a to Ing., Bc. Jána Ragana.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.124/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

b) primátorka mesta predložila  návrh na schválenie predsedu Komisie pre bývanie,  zdravotné a 
sociálne otázky po zániku poslaneckého  mandátu p. Evy Babiarovej.  Za predsedníčku komisie 
navrhla Ing. Slavku Bajzovú.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č.125/2011 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0         zdržal sa: 0

c) primátorka mesta informovala o zámere výmeny pozemkov z vlastníctva TSK ( hokejbalové 
ihrisko) na mesto (areál RZ Partizán).

d) primátorka mesta informovala o plnení uznesenia č. 78/2011, ktorým MsZ poverilo primátorku 
mesta  Mgr. Evu Ušiakovú podpísať Zmluvu o postúpení pohľadávky uzatvorenej v zmysle § 524 
Občianskeho zákonníka medzi Okresným stavebným bytovým družstvom Senica, Štefánikova 718, 
Senica  a Mestom Brezová pod Bradlom až po predložení uznania pohľadávky Bytovým podnikom 
Brezová s.r.o. voči OSBD Senica a po zabezpečení finančného krytia plnenia zmluvy, 

e)  primátorka  mesta  informovala  o  stretnutí  so  zástupcom  Pravoslávnej  cirkvi  a  ich  zámere 
postaviť kostol a  farnosť v Brezovej pod Bradlom, na Piešťanskej ul. a prenajať objekt býv. MŠ,

f)  primátorka mesta  a prednosta MsÚ informovali o revitalizácii námestia a výsledku verejného 
obstarávania (užšia súťaž),

g) primátorka mesta informovala o začatí búracích prác a oprave oporného múra na Piešťanskej ul. 
firmou Palkovič, Senica  (náklady 25 000 €),  
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h) primátorka mesta informovala o existencii SOŠ M. R. Štefánika,

i) Ing. Bzúšek informoval, že mestská rada sa zaoberala požiadavkou riaditeľky ZŠ zvýšiť rozpočet 
o  cca  2 000 €,  ktoré  budú potrebné na  dokončenie  elektroinštalácie,  rozvodov a rekonštrukcie 
zvodov dažďovej  vody v kritických miestach a v materskej  škole na D. Jurkoviča by sa počas 
prázdnin  mohli vymeniť okná a opraviť ríny. Financovanie naplánovaných investičných akcií v 
materskej škole na Sídl. D. Jurkoviča vysvetlil prednosta MsÚ. Na záver rozpravy, do ktorej sa 
zapojili p. Branislav Kovačech, p. Jaroslav Ciran, Ing. Ivan Bzdúšek, prednosta MsÚ a primátorka 
mesta bolo dohodnuté, že sa uskutoční 11.7.2011 o 10. 00 hod. obhliadka strechy na MŠ, ktorej sa 
zúčastnia zástupcovia mesta a komisia výstavby, ÚP a ŽP a dopravy.

13. Interpelácie poslancov
p. Branislav Kovačech 
-  v  rádiu  Regina  bol  rozhovor  s  primátorkou  a  prednostom  MsÚ,  nebola  spomenutá  bytová 
výstavba. Dávnejšie bolo navrhnuté, že sa uskutoční anketa na zistenie záujmu o bytovú výstavbu, 
doteraz sa nič neuskutočnilo,  
- prečo sa nezaasfaltoval priestor pri kaviarni, aby netiekla voda do ND Štefánikovho,
-  kritizoval,  že  nie  sú  všetky  pripomienky  poslancov  podchytené  v  zápisnici,  konkrétne  jeho 
pripomienka ohľadom žltého značenia pred vchodmi bytových domov, 
- v brezovskej televízii bola ponuka na orezovanie vysokých stromov, či sa neuvažuje s orezaním 
vysokých briez a iných stromov v meste,     
- spýtal sa kedy bude správca vykonávať čistenie Baraneckého potoka,
- pripomenul, že treba dokončiť premostenie v Hornom Štverníku, aby od rodinných domov mohli 
vyvážať KO,
- spýtal sa, či nie je urobený pasport dopravného značenia.

p. Jaroslav Ciran
- spýtal sa na nefunkčnú fontánu, nefunkčnú piciu fontánu na námestí a prečo sa nečistí zberový 
kanál,  ktorý  vedie  prostriedkom  námestia.  P.  Ivan  Minárčiny  nadviazal  na  položenú  otázku  a 
uviedol, že bolo by vhodné vyčistiť všetky dažďové vpuste.

p. Jaroslav Hôlka
- občania poukazujú, že aj po oprave bezdrôtového rozhlasu vo Štverníku, rozhlas dobre nehrá. 

Ing. Miroslav Ciran
- akým spôsobom sa môže urobiť údržba mohyly, pretože zarastá machom,
- spýtal sa, či je otvorené a funkčné suché WC na Bradle,  
- vyslovil pochvalu za dokončenie Parku Živa  pri zdravotnom stredisku, bolo by dobré rastliny 
polievať,
- spýtal sa na výsledky zlúčenia MsHZ a MsP, ktorého riešenie mala navrhnúť komisia stanovená 
primátorkou v zmysle prijatého uznesenia.
 
Ing. Viera Nemcová
-  na  základe  postrehov  niektorých  obyvateľov  a  ich  kritiky  poukázala  na  pracovnú  morálku 
niektorých oddelení MsÚ počas dovolenky primátorky mesta.

Na všetky interpelácie poslancov odpovedala primátorka mesta a prednosta MsÚ.

14. Pripomienky a námety obyvateľov
p. Karol Jakeš
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- kritizoval nový most U Minárčiných, ktorý je nezodpovedne urobený, 
- nedostal odpoveď na žiadosť, ktorú poslal na MsÚ ohľadom nefunkčnej kanalizácii na Športovej 
ulici, nič sa s kanalizáciou nerobí,
- pri čítaní uznesení z minulého zasadnutia MsZ postrehol, že v uznesení o hospodárení ŠVS bola 
vyslovená nespokojnosť s výsledkom hospodárenia v spoločnosti. Futbalový klub predal viacerých 
futbalistov,  takže  peniaze  by  spoločnosť  aj  FK  mali  mať.  Neuvažuje  mesto  nad  trestným 
oznámením?
- prečo sa neurobil verejný prieskum, keď chcelo mesto prenajať ND Štefánikov?

p. René Pavlík
- oboznámil s myšlienkou a dal podnet pre mesto, aby pomohlo zriadiť pracovisko na likvidovanie 
čiernej  a bielej  techniky v areáli  býv. PSB.  Je tam  železničná vlečka (ekologická doprava)  a 
vznikli by nové pracovné miesta,
-  navrhol,  aby  sa  spojili  okolité  obce  a  zachránili  železničnú  trať  na  Brezovú,  ktorú  chce 
ministerstvo zrušiť.  
- v minulosti mesto odpredalo BVS  vodu, rozvody vodovodu a kanalizáciu. Navrhol, nájsť nejakú 
právnickú firmu, prípadne spojiť okolité obce regiónu a žiadať vrátiť vodu späť na mesto, 
- požiadal, aby na cestu pod Ul. Dr. Osuského, ktorú využívajú korčuliari, cyklisti a deti mesto 
umiestnilo dopravnú značku s 30 km rýchlosťou.
- kritizoval, že na webovej stránke mesta sa nezobrazujú otázky a odpovede. 

Ing. Ivan Bzdúšek podporil myšlienku p. Pavlíka pomôcť vytvoriť nové pracovné miesta v meste a 
taktiež podnet p. Jakeša o prešetrenie hospodárenia futbalového klubu.

     Týmto bol program piateho zasadnutia MsZ prerokovaný, primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková 
poďakovala za účasť a aktivitu poslancom MsZ, oznámila čas 19.45 hod. za skončenie zasadnutia 
MsZ.

Zapisovateľka: Terézia Malková

Overovatelia zápisnice: Jaroslav Hôlka

                                       Ing. Miroslav Ciran

Mgr. Eva  U š i a k o v á Bc. Marian   G a v l a s
   primátorka mesta    prednosta MsÚ
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U z n e s e n i a    
piateho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 7.7. 2011

Uznesenie č. 111/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
    návrh programu rokovania MsZ  Brezová pod Bradlom dňa 7.7.2011:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Obsadenie uprázdneného mandátu poslanca MsZ
3. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
4. Správa o plnení uznesení MsZ zo dňa  2.6.2011
5. Správa o činnosti MsR za obdobie  2.6. do 7.7.2011
6. Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na II. polrok 2011
7. Výsledky hospodárenia v obchodnej spoločnosti Bytový podnik Brezová, spol. s r. o. 

Brezová pod Bradlom za rok 2010
8. Zhodnotenie vykurovacej sezóny 2010/2011 a zámery spoločnosti COFELY, a.s. 

Bratislava pre vykurovacie obdobie 2011/2012
9. Zhodnotenie činnosti TS mesta Brezová pod Bradlom
10. Prevod  nehnuteľností
11. Nájom nehnuteľností
12.  Rôzne 
13. Interpelácie poslancov
14. Pripomienky a námety obyvateľov
15. Záver

II. schvaľuje
program rokovania MsZ  Brezová pod Bradlom bez pripomienok. 

Počet prítomných poslancov: 7
za: 7
Ing.  Slavka  Bajzová,  Ing.  Ján  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ing.  Miroslav  Ciran,  Jaroslav  Hôlka, 
Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  112/2011 
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.   prerokovalo

návrh na zloženie návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
II. schvaľuje

A. zloženie návrhovej komisie: Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný
B. určuje zapisovateľku: Terézia Malková 
C. overovateľov zápisnice: Jaroslav Hôlka, Ing. Miroslav Ciran

Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0 
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Uznesenie č.  113/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.   prerokovalo

správu o plnení uznesení MsZ zo dňa  2.6.2011 a uznesení, ktoré zostali v  plnení k 2.6.2011
II. berie na vedomie

plnenie uznesení MsZ zo dňa 2.6.2011 a uznesení, ktoré zostali v  plnení k 2.6.2011.

Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  114/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.   prerokovalo

návrh na zrušenie uznesenia č. 28/2010 zo dňa  22.4.2010, ktorým schválilo nájom pozemkov vo 
vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom, odčlenené časti parciel registra E č. 2095/1, 2096/1, 
2096/2, 2099/1 zapísaných v LV č. 4856 pre obec a k.ú. Brezová pod Bradlom, označených v 
KN ako parcela registra C č. 2122, zastavaná plocha o výmere 794 m2,  nachádzajúca sa pod 
stavbou s. č. 226, parcela registra C č. 2121, zastavaná plocha o výmere 20 m2,  nachádzajúca sa 
pod stavbou garáže  s. č. 7360  a časť parcely registra C č. 2123, zastavaná plocha o výmere 624 
m2, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok s uvedenými stavbami, pre 
občianske  združenie  INTEGRA –  spoločnosť  priateľov  handicapovaných  detí  a  mládeže  so 
sídlom Brezová pod Bradlom, IČO 34 058 541, na dobu určitú do 30.06.2018, za cenu nájmu 2,- 
€/m2/rok (2 876,- €/rok), ktorá platí do 31.12.2010. Výška nájomného na ďalšie kalendárne roky 
sa bude každoročne prehodnocovať uznesením MsZ

II. ruší
uznesenie č.28/2010 v plnom znení.

Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0 
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 115 /2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

informáciu o činnosti MsR za obdobie od 2.6.2011 do 7.7.2011
II. berie na vedomie

informáciu o činnosti MsR za obdobie od  2.6.2011 do 7.7.2011  bez pripomienok.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
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proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 116 /2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

návrh na poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2011 Futbalovému klubu ŠVS Bradlan 
Brezová  pod  Bradlom  na  prípravu  a športové  súťaže  mládežníckych  mužstiev  (doprava, 
sústredenia, materiálne vybavenie, náklady delegovaných osôb, mzdy trénerov) v II. polroku 
2011 

II. schvaľuje
poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2011 pre Futbalový klub ŠVS Bradlan Brezová 
pod  Bradlom  vo  výške  2000,-  €  na  prípravu  a športové  súťaže  mládežníckych  mužstiev 
(doprava, sústredenia, materiálne vybavenie, náklady delegovaných osôb, mzdy trénerov)  v II. 
polroku 2011 po predložení výsledkov hospodárenia za uplynulú sezonu, návrhu rozpočtu na 
budúcu  sezonu  a  zvolenia  nového  výboru  o.z.  Futbalový  klub  ŠVS  Bradlan  Brezová  pod 
Bradlom.

potrebná 3/5 väčšina

Počet prítomných poslancov:  10
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič,  Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 1 
Jaroslav Hôlka

Uznesenie č. 117 /2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

žiadosť Klubu BRADLO BIKE zo dňa 26.4.2011 o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 
2011  vo  výške  3  000,-  €  na  účasť  členov  klubu  na  pretekoch  poriadaných  Slovenským 
cyklistickým  zväzom  a  reprezentáciu  mesta  Brezová  (doprava,  štartovné,  materiálne 
zabezpečenie a nákup dresov s logom mesta).

II. schvaľuje
poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2011 Klubu BRADLO BIKE vo výške 500,- € na 
účasť  členov  klubu  na  pretekoch  poriadaných  Slovenským  cyklistickým  zväzom  a 
reprezentáciu  mesta  Brezová  (doprava,  štartovné,  materiálne  zabezpečenie  a nákup  dresov 
s logom mesta).

potrebná 3/5 väčšina

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 118 /2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
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I.    prerokovalo
návrh na poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2011 Hádzanárskemu klubu BRADLAN 
Brezová pod Bradlom, o.z. na dopravu, prenájom haly a materiálne vybavenie družstiev v II. 
polroku 2011 

II. schvaľuje
poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2011 pre Hádzanársky klub BRADLAN Brezová 
pod  Bradlom,  o.z.  vo  výške  2000,-  €  na  dopravu,  prenájom  haly  a materiálne  vybavenie 
družstiev v II. polroku 2011.

potrebná 3/5 väčšina

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 119/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.   prerokovalo

výsledky hospodárenia za r. 2010 obchodnej spoločnosti Bytový podnik Brezová, spol. s r. o. 
Brezová  pod Bradlom,

II. poveruje
A. primátorku mesta Mgr. Evu Ušiakovú, ako zástupcu Mesta Brezová pod Bradlom - jedného 
zo spoločníkov,   schváliť účtovnú závierku za rok 2010 na VZ  spoločnosti   Bytový podnik 
Brezová, spol. s r.  o. Brezová pod Bradlom  
B. rozhodnutím o zaúčtovaní straty  - 43 872,25 eur za rok 2010 na účet nerozdeleného zisku 
minulých rokov.   

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 120/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

zhodnotenie vykurovacej sezóny 2010/2011 a zámery spoločnosti COFELY, a.s. Bratislava pre 
vykurovacie obdobie 2011/2012

II. berie na vedomie
informáciu  o spoločnosti,  prevádzkovaní tepelného hospodárstva v Brezovej pod Bradlom  a 
zámeroch spoločnosti COFELY, a.s. Bratislava pre vykurovacie obdobie 2011/2012

Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
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zdržal sa: 0

Uznesenie č. 121/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.   prerokovalo

zhodnotenie činnosti TS mesta Brezová pod Bradlom
II. berie na vedomie

informáciu  o  činnosti TS mesta Brezová pod Bradlom.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Viera Nemcová, Ing. Ján 
Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 122/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

žiadosť  Vladimíra Vesperína,  bytom Baranecká 158, 906 13  Brezová pod Bradlom,  o predaj  
pozemku  -   časti  parcely registra  „E“ č.  947/4,  ktorá je  vo vlastníctve Mesta Brezová pod 
Bradlom,  nachádzajúca  sa  v  bezprostrednom  susedstve  pozemkov,  ktoré  sú  vo  vlastníctve 
žiadateľa. 

II. neschvaľuje    
A.   prevod  nehnuteľností -  časť  parcely  registra  „E“  č.  947/4  vo  výmere  cca  50  m2   do 
vlastníctva  Vladimíra Vesperína a manž. Denisy Vesperínovej,  bytom Baranecká 158,  906 13 
Brezová  pod  Bradlom  vo  vlastníctve  Mesta  Brezová  pod  Bradlom  ako prípad  hodný 
osobitného zreteľa v zmysle  § 9a, ods. 8 e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov ako i Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Brezová pod Bradlom, čl. 6, 
ods. 4, písmeno b) -  predmetom predaja je pozemok bezprostredne susediaci s pozemkom vo 
vlastníctve žiadateľa. 
B.  predmetná parcela reg. „E“ č. 947/4 slúži ako prístupová cesta k iným pozemkom, predajom 
by sa zamedzil prístup k parcelám ostatných vlastníkov. 

Počet prítomných poslancov: 11
za: 10
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka,  Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 1
Branislav Kovačech

Uznesenie č. 123/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.    prerokovalo

návrh  zmluvy  na  dlhodobý  prenájom  objektu  Národný  dom  M.R.Štefánika  súp.  č.  10 
postaveného na parc. C-KN č. 199/4, zastavané plochy a nádvoria o výmere 759 m2  a susednej 
parc. C-KN č.199/5, zastavané plochy a nádvoria o výmere 262 m2 zapísané na LV č.2072 na 
vlastníka Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku so sídlom v 
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Brezovej  pod  Bradlom,  Piešťanská  16/4,  906  13  Brezová  pod  Bradlom  do  nájmu  Mesta 
Brezová pod Bradlom

II.  schvaľuje 
návrh  zmluvy  a  poveruje  primátorku  mesta  na  podpísanie  dlhodobej  nájomnej  zmluvy  s 
vlastníkom objektu Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku so 
sídlom v Brezovej pod Bradlom, Piešťanská 16/4, 906 13 Brezová pod Bradlom 

Počet prítomných poslancov:  11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 124/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo

v zmysle zák. 596/2003 Z. z. v znení neskorších predpisov návrh na schválenie  nového člena  do 
Rady školy pri MŠ Sídl. D. Jurkoviča po zániku  poslaneckého mandátu p. Evy Babiarovej

II. zvolilo
     Ing. Jána Ragana do Rady školy pri MŠ  Sídl. D. Jurkoviča.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11 
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 125/2011
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo

návrh  na  schválenie  predsedu  Komisie  pre  bývanie,  zdravotné  a  sociálne  otázky po  zániku 
poslaneckého  mandátu p. Evy Babiarovej

II. zvolilo
       Ing. Slavku Bajzovú za predsedu Komisie pre bývanie, zdravotné a sociálne otázky. 

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Ing. Slavka Bajzová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Bzdúšek, Jaroslav Ciran, Ing. Miroslav Ciran, 
Ivan Ďurkovič, Jaroslav Hôlka, Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný,  Ing. Ján Ragan
proti: 0
zdržal sa: 0

Mgr. Eva U š i a k o v á
primátorka mesta
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